

SERVICE CIVIL INTERNATIONAL
European Secretariat
272 A, West End Lane, London, N.W.6
Tel: Swiss Cottage 2623. Gt. Britain

ES / 1165 EO

26th May 1963

Sent to :
all European branches
except Denmark, plus Algeria

URGENT APPEAL TO BRANCH SECRETARIES

East-West Relations

Camp in the G.D.R.

We are informed by the British branch that to date no applications have been received from European branches for the work-camp in the G.D.R. (see ES / 2 No.5) at Potsdam. I should like to impress upon Secretaries that this service, the first of its kind in the G.D.R., is very important to the development of East-West relations. Please send applications of experienced volunteers to the British Secretariat as soon as possible.

Roger Briottet, ES / SCI

APPEL, URGENT AUX SECRETARES DE BRANCHES

Relations Est-Ouest

Chantier en R.D.A.

La branche britannique nous informe qu'a ce jour aucune offre de service n'a été reçue pour le chantier en R.D.A. (v. ES / 2 no.5) a Potsdam. Je voudrais insister auprès des secrétaires sur l'importance de ce service, le premier de ce genre en R.D.A., pour le développement des relations Est-Ouest. Prière d'envoyer les offres de service de volontaires expérimentés au Secrétariat britannique aussitôt que possible.

Roger Briottet, SE / SCI